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Västra Göteborg 

 
Protokoll 06/2018 
Diarienummer: N137-0010/18 
Utfärdat, 2018-11-29 
 
 

Anneli Eriksson, Annelie Snis 
Telefon: 031-3661088 
E-post: anneli.ericsson@vastra.goteborg.se 

Möte med Lokala Pensionärsrådet i Västra Göteborg 

Sammanträdesdatum: 2018-11-29, kl 14:00 – 16:00 

Plats: Trollbärsvägen Stora Rösö 

Närvarande 

Ewa Eriksson SPF Nya Älvsborg, ord, ordförande 

Lars-Göran Karlsson SPF, Näset - Önnered, ersättare 

Annika Ågren Västerträffen, ordinarie 

Cecylia Cullbrand Västerträffen, ersättare 

Gerda Svendsen SKPF, ersättare 

Kerstin Versén RPG ord                                                                               

Ragnar Sahlin RPG, ersättare 

Berit Berglind PRO, ordinarie 

Anita Blimark PRO, ersättare 

Eva Upperström PRO, tillfällig besökare 

Sten Wasmouth SDN (M) 

Ingvar Andersson SDN (MP) 

Annelie Snis sektorchef 

Anneli Ericsson sekreterare 

Ej närvarande: 

Mona Andersson  SKPF, ordinarie 

Ärende: 

1. Val av protokolljusterare 

Till justerare valdes Cecylia Cullbrand. Protokollet justeras via mail 13 december. 

2. Godkännande av dagordningen 

Godkändes 

3. Föregående protokoll 

Godkändes 
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4. Mötesplan 2019 

 

Tider för SDN-möten 2019 är inte fastställda ännu.                                                                         

Mötesplanen godkändes. 

5. Budget 2019 

Läget inför budget 2019 är ansträngt. Utifrån beslut om alliansens budget i KF behöver 

verksamheten anpassas med ca 6 mkr vilket innebär ca 1 mkr mer än s-budget.  SDN i Västra 

Göteborg har bordlagt budgetfrågan till mötet i december och innan beslut tagits är budgetarbetet 

preliminärt. 

Gerda Svendsen, SKPF, uttrycker att neddragningar görs inom äldreomsorgen oavsett vilken 

majoritet och trots att löften getts innan valet av samtliga partier om satsningar på äldre.                                         

Övriga ledamöter i pensionärsrådet ställer sig bakom yttrandet. 

6. Information om matenkät 

Gerda Svendsen informerade ett uppdrag från centrala pensionärsrådet om matenkät som en grupp 

om fyra från den fyra rikstäckande pensionärsorganisationerna i stadens pensionärsråd har 

genomfört. Undersökningen handlar om hur många måltider som serveras per dygn samt 

intervaller mellan måltiderna. Man vill också veta hur möjligheterna att välja från meny samt 
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tillgång till mellanmål. Enkäten har gått ut till chefer på 63 boenden och 32 svar har inkommit. 

Vid återrapportering till politiken föreslogs att lokala pensionärsråden ska besöka äldreboenden 

för att på plats ta del av måltidssituation och stämning kring den. Tanken är att detta ska göras i 

samverkan med respektive verksamhet ute i stadsdelarna. Innan sådana besök görs ska 

medgivande hämtas in från hyresgästerna. 

7. Information från nämnden                     
Göteborgs nyvalda kommunfullmäktige sa 22/11 ja till de borgerliga allianspartiernas 

budgetförslag i omröstningen mot det socialdemokratiska förslaget.  Kommunfullmäktige 

beslutade bland annat också att kommunstyrelsen ska ha 13 ledamöter och fem ersättare. Till 

kommunstyrelsens ordförande valdes Axel Josefsson (M). Helene Odenjung (L) blir 

kommunstyrelsens förste vice ordförande och Daniel Bernmar (V) blir andre vice ordförande. 

8. Förvaltningen informerar 

Ingen information utöver budget, se separat punkt. 

9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

Ordförande tackar för mötet och önskar alla en God Jul och Gott Nytt År. 

 

Vid protokollet 

Anneli Ericsson 

Ordföranden 

Ewa Eriksson

 

Justeras                                                                                                                                                  

Ceycylia Cullbrand 

 

 


